
Strona 1 z 26 

 

Link do nagrania z LXX sesji Rady Miejskiej w Boguchwale:  

https://bip.boguchwala.pl/SesjaLXX.html  

Podany w protokole czas rozpoczęcia poszczególnych punktów porządku obrad odnosi się do 

powyższego nagrania. 

Protokół nr LXX.2024 

LXX Sesja Rady Miejskiej w Boguchwale 

w dniu 28 marca 2024 

 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

1. Maria Angowska  

2. Agnieszka Bednarska  

3. Piotr Bednarski  

4. Marek Cisek  

5. Marta Ćmiel-Giergielewicz  

6. Tadeusz Kalandyk  

7. Piotr Kobyłecki  

8. Ryszard Liput  

9. Dominik Maziarz  

10. Jerzy Mazur  

11. Iwona Pezdan-Śliż  

12. Alina Pociask  

13. Piotr Pustelny 

14. Tadeusz Rak 

15. Paweł Sanecki  

16. Agnieszka Siorek  

17. Katarzyna Warchoł  

18. Grzegorz Wojewoda  

19. Andrzej Zając  

20. Elżbieta Zielińska  

21. Antoni Ziobro  

W sesji uczestniczył Pan Wiesław Kąkol - Burmistrz Boguchwały oraz wyznaczeni przez 

Burmistrza pracownicy Urzędu Miejskiego w Boguchwale, Sołtysi i Przewodniczący 

Zarządów Osiedli Boguchwała, Pan Janusz Burdacki Prezes Zarządu Boguchwalskiego 

Forum Rozwoju w Boguchwale, Pan Henryk Babiarz Prezes Zarządu Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o. w Boguchwale, Pan Krzysztof Mazur Prezes Zarządu Podkarpackiego 

SIM w Boguchwale, Pan Dariusz Wakuła Prezes Zarządu Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o. w Boguchwale. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja o zadaniach realizowanych przez Samorząd Województwa 

Podkarpackiego na terenie Gminy Boguchwała. 

3. Informacja na temat funkcjonowania gminnych spółek komunalnych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

https://bip.boguchwala.pl/pl/400-rada-miejska/12318-transmisje-sesji-rady/16678-lxx-sesja-rady-miejskiej-w-boguchwale.html?strona=1#ak16678
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5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Boguchwała nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 809/4 położonej w Nosówce. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w trwały zarząd na czas nieoznaczony 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Boguchwała. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Boguchwała w 2024 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu w ramach Europejskiego Funduszu 

Społecznego Plus, programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 

2021-2027, Priorytet FEPK.07 Kapitał ludzki gotowy do zmian, Działanie 

FEPK.07.10 Kształtowanie kompetencji w zakresie robotyki i programowania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia mieszkania chronionego wspieranego w 

mieszkanie wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

tym mieszkaniu. 

11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2023 rok. 

12. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej za 2023 rok. 

13. Sprawozdanie z działalności MOPS oraz potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

14. Raport z wykonania w danym roku Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i 

efektów jego realizacji. 

15. Informacja o funkcjonowaniu placówek zdrowia na terenie gminy. 

16. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady. 

18. Zamknięcie obrad. 

Ad.1.Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:11:36 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył obrady LXX sesji Rady 

Miejskiej i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia. Następnie 

odczytał porządek obrad i zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad są propozycje 

zmian. 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały zaproponował poszerzenie porządku obrad   

o punkt: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z innymi gminami w zakresie 

opracowania Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Rzeszowskiego Obszaru 

Funkcjonalnego. 

Pan Jerzy Mazur Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zaproponował 

poszerzenie porządku obrad o punkt: 

2) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 26 lutego 2024 r. na 

działalność Burmistrza Boguchwały w przedmiocie utrzymania dróg gminnych nr 

108193R oraz 108190R w miejscowości Lutoryż. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 1 zmianę w 

porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały w sprawie 

współdziałania z innymi gminami w zakresie opracowania Planu Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej dla Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 2 zmianę  

w porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 26 lutego 2024 r. na działalność Burmistrza Boguchwały w 

przedmiocie utrzymania dróg gminnych nr 108193R oraz 108190R w miejscowości Lutoryż. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

Więcej propozycji zmian nie było. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja o zadaniach realizowanych przez Samorząd Województwa 

Podkarpackiego na terenie Gminy Boguchwała. 
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3. Informacja na temat funkcjonowania gminnych spółek komunalnych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Boguchwała nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 809/4 położonej w Nosówce. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w trwały zarząd na czas nieoznaczony 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Boguchwała. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Boguchwała w 2024 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 26 lutego 2024 r. na 

działalność Burmistrza Boguchwały w przedmiocie utrzymania dróg gminnych nr 

108193R oraz 108190R w miejscowości Lutoryż. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu w ramach Europejskiego Funduszu 

Społecznego Plus, programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 

2021-2027, Priorytet FEPK.07 Kapitał ludzki gotowy do zmian, Działanie 

FEPK.07.10 Kształtowanie kompetencji w zakresie robotyki i programowania. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z innymi gminami w zakresie 

opracowania Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Rzeszowskiego Obszaru 

Funkcjonalnego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia mieszkania chronionego wspieranego w 

mieszkanie wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

tym mieszkaniu. 

13. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2023 rok. 

14. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej za 2023 rok. 

15. Sprawozdanie z działalności MOPS oraz potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

16. Raport z wykonania w danym roku Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i 

efektów jego realizacji. 

17. Informacja o funkcjonowaniu placówek zdrowia na terenie gminy. 

18. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

19. Informacja Przewodniczącego Rady. 

20. Zamknięcie obrad. 

Ad.2. Informacja o zadaniach realizowanych przez Samorząd Województwa 

Podkarpackiego na terenie Gminy Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:19:38 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował nagrody Najlepszego 

Burmistrza Kadencji 2018–2024 Panu Wiesławowi Kąkolowi oraz wyróżnienia jakie 

otrzymała Gmina Boguchwała jako” Dobre Miejsce Zamieszkania.” 

 

Pan Stanisław Kruczek Członek Zarządu Województwa Podkarpackiego przedstawił 

informacje o zadaniach realizowanych przez Samorząd Województwa Podkarpackiego. 

Pogratulował Burmistrzowi Wiesławowi Kąkolowi jak i również Samorządowi Miasta i 

Gminy Boguchwała który jest wiodącym Samorządem współpracującym w ramach 

Rzeszowskiego obszaru funkcjonalnego.  
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Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach. 

 

Ad.3. Informacja na temat funkcjonowania gminnych spółek komunalnych. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:49:51 

 

Pan Janusz Burdacki – Prezes Zarządu Boguchwalskiego Forum Rozwoju w Boguchwale 

przedstawił szczegółowe informacje dotyczące realizowanych zadań, czyli integracji i 

reintegracji osób zagrożonych wykluczeniem z powodu długotrwałego bezrobocia. Głównym 

celem i dochodem jest gastronomia i usługi z nią związane. Spółka wdrażała nowe pomysły i 

projekty po to aby działać i się rozwijać. Spółka istnieje na rynku trzy lata i razem z Genius 

Loci - Stary Spichlerz jest rozpoznawalną marką nie tylko na lokalnym rynku, ale też na 

rynku regionalnym.  

 

Pan Krzysztof Mazur – Prezes Spółki SIM Podkarpacie Sp. z o.o. w Boguchwale przedstawił 

informacje na temat spółki. W 2021 roku Gmina Boguchwała była inicjatorem i założycielem 

spółki SIM Podkarpacie do której przystąpiło również kilka innych gmin. Warunkami 

przystąpienia do tego programu jest to, że osoba, która chce z niego skorzystać nie może mieć 

żadnego tytułu prawnego w danej miejscowości na terenie Gminy Boguchwała oraz przyjazne 

kryteria finansowe. Pan Henryk Babiarz – Prezes Zarządu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. 

w Boguchwale przedstawił informacje dotyczące spółki.  

 

Pan Dariusz Wakuła – Prezes Zarządu Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o.  

w Boguchwale powiedział, że działalność spółki realizuje inwestycje na poziomie budowy 

domków wielorodzinnych oraz zarządza nieruchomościami wspólnymi oraz zasobami Gminy 

Boguchwała. W pełni zrealizowano i oddano trzy inwestycje. Od roku 2018 rozbudowano 

sprawną i efektywną działalność TBS. W tym czasie spółka zrealizowała sześć dużych 

inwestycji mieszkaniowych a kolejna inwestycja jest przygotowana i będzie realizowana na 

przełomie kwietnia i maja 2024 roku. Do końca kwietnia zostaną przekazane mieszkania. 

Podsumowując TBS łącznie wybudował ponad 290 lokali mieszkalnych. 

 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:54:00 

 

Uchwałę referowała Pani Dorota Witek Skarbnik Gminy, poprosiła Radę Miejską o przyjęcie 

autopoprawek: 

 

Autopoprawka nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Boguchwała na 2023 rok. 

 

Dokonuje się zwiększenia planu przychodów (par. 950) i wydatków bieżących w kwocie 399 

570,00zł – środki na wzrost wynagrodzeń w SP Nosówka (800-80001-). 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 2 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Boguchwała na 2023 rok. 

 

Dokonuje się zwiększenia planu przychodów (par. 950) i wydatków majątkowych w kwocie 

40 000,00zł – wykonanie odcinka kanalizacji deszczowej w Kielanówce (010-01044-6050). 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 2 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 3 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Boguchwała na 2023 rok. 

 

Zmniejszenie dochodów i wydatków majątkowych na zadaniu „Przebudowa dróg w 

Boguchwale” o kwotę 247 940,00zł (600-60016-6370). 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 3 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 4 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Boguchwała na 2023 rok. 

 

Zwiększenie wydatków i przychodów o kwotę 3 649,39zł –środki z rozliczenia dochodów z 

tytułu opłat za gospodarowanie odpadami i wydatków nimi finansowanych. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 4 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 5 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Boguchwała na 2023 rok. 

 

Zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 3 000,00zł (921-92109 1000,00, 921-92116 

1000,00zł i 801-80195 1000,00zł) –dotacje od powiatu rzeszowskiego na organizacja 

wydarzeń kulturalnych. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 5 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 6 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Boguchwała na 2023 rok. 

 

Zmiana planu przedsięwzięć realizowanych w ramach funduszy sołeckich (FS Niechobrz) –

przesuniecie 15.000zł z 600-60020-6050 na 600-60016-4300. –dodaje się Tabele nr 3 i nowy 

par. do treści uchwały o treści: 

„§ 8. 1. Dokonuje się zmian w planie wydatków realizowanych w ramach funduszu 

sołeckiego w 2024r. 

2. Plan wydatków na przedsięwzięcia realizowane w ramach funduszu sołeckiego w 2024 

roku po zmianach przedstawia Tabela nr 3 do niniejszej uchwały.”. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 6 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 
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Autopoprawka nr 7 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Boguchwała na 2023 rok. 

 

Zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 3 000,00zł (801-80195 –grant z fundacji Nasza 

Ziemia dla SP nr 2 Niechobrz na realizacje projektu, który zwyciężył w konkursie „Czysta 

Ziemia. Czyste powietrze”. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 7 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Pani Dorota Witek Skarbnik Gminy powiedziała, że dokonuje się zmian w planie dochodów 

w budżecie gminy na rok 2024 poprzez zwiększenie ich o kwotę 7486.184,71 zł. Dokonuje 

się zmian w planie wydatków w budżecie gminy na rok 2024 poprzez zwiększenie ich o 

kwotę 6139.627,88 zł. Po zmianie dochodów i wydatków zmniejsza się deficyt planowany na 

rok 2024 o kwotę 1.346,556,83 zł. Zwiększa się planowane przychody o kwotę 2275.443,17 

zł, oraz zmniejsza się planowane przychody o kwotę 3622,00 zł z tytułu sprzedaży innych 

papierów wartościowych zaplanowanych na ten rok emisji obligacji komunalnych. Dokonuje 

się zmian na funduszu sołeckim zgodnie z tab. Nr 3, dokonuje się zmian na załączniku z 

dotacji udzielonych z budżetu gminy, które zmiany opiewa załącznik do niniejszej uchwały 

i dostosowuje się plan wydatków i dochodów środków funduszu pomocy do zmian 

wynikających ze zmian w tym planie. 

 

DOCHODY 

Dział 600 Transport i łączność 

Rozdział 60016 Drogi publiczne gminne 

zmniejszenie dofinansowania z Rządowego Funduszu rozwoju Dróg inwestycji pn. 

"Przebudowa drogi gminnej 108192R w Lutoryżu z obiektem mostowym" - dostosowanie do 

kwot po przetargowych kwota 179917 zł 

Dział 758 Różne rozliczenia 

Rozdział 75801 Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego 

zwiększenie kwoty subwencji oświatowej o kwotę 5.046.791zł 
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część rozwojowa subwencji ogólnej -plan na 2024r 1 318 211 zł 

Dział 801 Oświata i wychowanie 

Rozdział 80101 Szkoły podstawowe 

Zwiększenie planu w związku z udostępnieniem sprzętu do programowania- Stowarzyszenie 

Naukowe Przestrzeń   8 130 zł 

Zwiększenie planu w związku z otrzymaniem odszkodowania za uszkodzone drzwi SP Wola 

Zgłobieńska 1194 zł 

zwiększenie kwoty dotacji przedszkolnej na 2024 na dzieci do lat 5 Rozdz. 80104 1.503.043 

zł 

zwiększenie kwoty dotacji przedszkolnej na 2024 na dzieci do lat 5 Rozdz. 80106 132 791 zł 

przesunięcie planu na przychody - wpływ środków w 2023r. - dofinansowanie projektu pn. 

"Ciągły rozwój kadry kluczem do dalszego rozwoju Szkoły" -LO Boguchwała   -3 392,19 zł 

ERASMUS+ Akredytowany projekt Akcja kluczowa 1: Mobilność edukacyjna osób"-

realizowała SP Boguchwała- płatnosc końcowa -refundacja wydatków z 2023r.   53 935,27 zł 

ERASMUS+ „CHEFS-Clean & Healthy Environment, Fit Students" - płatność końcowa - 

realizowało LOB-refundacja wydatków z 2023r   24 446,56 zł 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

Rozdział 90005 Ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu 

wpływ środków z WFOŚiGW - dofinansowanie na realizację programu "Czyste Powietrze" - 

kwota 23.915,68 jako refundacja wydatków poniesionych w 2023r. na prowadzenie punktu 

konsultacyjnego, a kwota 7.650zł jako ryczałt za wydane wnioski i zaświadczenia - łącznie 

kwota 31 565,38 zł 

dofinansowanie programu "Czyste Powietrze" - środki na funkcjonowanie punktu obsługi w 

2024r. 1 046,69 zł 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

Rozdział 92120 Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami 

zmniejszenie dofinansowania z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków inwestycji pn. 

"Remont zabytkowego dworku w Zgłobieniu" dostosowanie do kwot po przetargowych -209 

720 zł 

PRZYCHODY: 

zwiększenie przychodów jednostek samorządu terytorialnego wynikających z rozliczenia 

środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu 

lub zadania finansowanego z udziałem tych środków -środki pozostałe na rachunku 

bankowym na dzień 31.12.2023r. z dofinansowania ERASMUS+ projektu pn."Ciągły rozwój 

kadry kluczem do dalszego rozwoju Szkoły" -LO Boguchwała   6 379,99 zł 
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zmniejszenie przychodów z tytułu emisji obligacji komunalnych   -3 622 000 zł 

zwiększenie z tytułu wolnych środków celem zbilansowania budżetu.   1 825 843,79 zł 

WYDATKI: 

Dział 600 Transport i łączność 

Rozdział 60016 Drogi publiczne gminne 

zmniejszenie planu z Rządowego Funduszu rozwoju Dróg inwestycji pn. "Przebudowa drogi 

gminnej 108192R w Lutoryżu z obiektem mostowym"  - dostosowanie do kwot po 

przetargowych -179 917 zł 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa 

Rozdział 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami 

Zwiększenie planu na zakup usług geodezyjnych 56 200 zł 

Zwiększenie wynagrodzenia dla BFR z tytułu zarządzania nieruchomościami ze względu na 

waloryzację.   20000 zł 

Dział 710 Działalność usługowa 

Rozdział 71095 Pozostała działalność 

Zmniejszenie planu na zakup usług -opracowanie decyzji budowlanych 56 200 zł 

Dział 750 Administracja publiczna 

Rozdział 75085 Wspólna obsługa jednostek samorządu terytorialnego 

Zwiększenie odpisu na ZFŚS -CUW  6 572 zł 

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

Rozdział 75416 Straż gminna (miejska) 

zwiększenie środków na zakup usług remontowych samochodu służbowego Straży Miejskiej 

- wymiana m.in.  tarcz i klocków hamulcowych.   5 000 zł 

Dział 801 Oświata i wychowanie 

Rozdział 80101 Szkoły podstawowe 

zwiększenie planu finansowego w związku ze wzrostem metryczki subwencji oświatowej na 

2024 rok –dotacja dla niepublicznej SP Montessori   250 000 zł 

odpis na ZFŚS jednostek oświatowych   517 696 zł 

zwiększenie planu finansowego w związku z aktualizacją PKD –dotacja dla SROG   1 253 

043 zł 

zwiększenie planu finansowego w związku z aktualizacją PKD –dotacja dla SROG   132 791 

zł 
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Zwiększenie planu wydatków na wynagrodzenia wraz z pochodnymi -podwyżki wynagrodzeń 

nauczycieli zgodnie z rozporządzeniem Ministra Edukacji z dnia 19 lutego 2024 r. 5 046 000 

zł 

Zwiększenie planu w związku z naprawą uszkodzonych drzwi w SP Wola Zgłobieńska 1 194 

zł 

Zwiększenie planu w związku z udostępnieniem sprzętu do programowania- Stowarzyszenie 

Naukowe Przestrzeń (zakup usług dla grupy uczniów programujących) ZS Kielanówka 8 130 

zł 

Zwiększenie planu wydatków na realizację projektu pn. „Ciągły rozwój kadry kluczem do 

dalszego rozwoju Szkoły” REASMUS+ przez Liceum Ogólnokształcące w Boguchwale   2 

987,80zł 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

Rozdział 90005 Ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu 

realizacja programu "Czyste Powietrze" - środki na funkcjonowanie punktu obsługi w 2024r. 

- plan niewykorzystany w 2023r.   1 046,69 zł 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

Rozdział 92120 Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami 

zmniejszenie planu zadania pn. “Remont zabytkowego dworku w Zgłobniu” w związku z 

oszczędnościami po przetargowymi - cześć finansowana środkami z RPOZ   -209 720 zł   

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:01:11 

 

Uchwałę referowała Pani Dorota Witek Skarbnik Gminy, poprosiła Radę Miejską o przyjęcie 

autopoprawek: 

 

Autopoprawka nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej gminy Boguchwała. 

 

W załączniku nr 1 zwiększa się kwotę dochodów, wydatków i przychodów dostosowując je 

do zmian w uchwale budżetowej po autopoprawkach. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, że zmiany w WPF wynikają ze zmian w 

budżecie Gminy Boguchwała na 2024r. wprowadzonych Uchwałą Rady Miejskiej w 

Boguchwale z dnia 28.03.2024r. oraz Zarządzeniami Burmistrza w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2024r. w okresie od 29.02.2024r. do 18.03.2024r. Szczegółowy opis zmian zawarty 

jest w Załączniku nr 2 do niniejszego projektu uchwały „OBJAŚNIENIA do zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boguchwała na lata 2024-2036”. 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Boguchwała. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Boguchwała nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 809/4 położonej w Nosówce. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:03:09 

 

Pan Dariusz Weremiński Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowania powiedział, że 

nabycie działki 809/4 położonej w Nosówce podyktowane jest koniecznością pozyskania 

przez Gminę Boguchwała terenu pod poszerzenie drogi gminnej, którą stanowi działka 808. 

Nabycie ww. nieruchomości pozwoli na urządzenie przedmiotowej drogi oraz wykonanie 

niezbędnych mijanek. Koszt nabycia działki to kwota 18 500 zł, na którą składają się: koszt 

nabycia gruntu 500 zł, koszt przebudowy istniejącego ogrodzenia oraz przesadzenia 

istniejących nasadzeń krzewów iglastych. Zgodnie z § 3 ust. 4 uchwały Nr XI.174.2019 Rady 

Miejskiej w Boguchwale z dnia 26 września 2019 r., nabycie nieruchomości, której cena 

przekracza 15000 zł wymaga zgody Rady Miejskiej. 

 

Pan Paweł Sanecki – Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Boguchwała nieruchomości oznaczonej jako 

działka nr 809/4 położonej w Nosówce. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w trwały zarząd na czas nieoznaczony 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:05:16 

 

Pan Dariusz Weremiński Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowania powiedział, że 

Gmina Boguchwała jest właścicielem nieruchomości, położonej w Kielanówce, oznaczonej 

nr działek: 333/2 o pow. 0,0186 ha oraz 333/4 o pow. 0,28 ha. Nieruchomości, o których 

mowa zabudowane są budynkiem żłobko - przedszkola o powierzchni użytkowej 950,96 m2 

i kubaturze 4350 m3, który służy realizacji celów statutowych tj. zapewnienia opieki dla 

dzieci. Stąd też zasadne jest przekazanie ww. nieruchomości w trwały zarząd Zespołowi 

Szkół w Kielanówce. 

 

Pan Paweł Sanecki – Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w trwały zarząd na czas nieoznaczony nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Boguchwała w 

2024 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:06:55 

 

Pani Edyta Pernal – Gąsior pracownik Referatu Ochrony Środowiska powiedziała, że projekt 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Boguchwała w 2024 r. opracowany przez Burmistrza Boguchwały w oparciu o 

art. 11a ust. 7 ustawy o ochronie zwierząt przekazano do zaopiniowania: 

1) Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii w Rzeszowie, 

2) Stowarzyszeniu Przyjaciół Zwierząt "Cztery Łapy" z siedzibą w Boguchwale, 

3) dzierżawcom lub zarządcom obwodów łowieckich obejmujących swym działaniem teren 

Gminy Boguchwała, tj. Koło Łowieckie "Rogacz" w Niechobrzu, Wojskowe Koło Łowieckie 

nr 154 „Rogacz" w Rzeszowie, Koło Łowieckie "Podgorzałka" w Rzeszowie. Program został 

zaopiniowany pozytywnie. 
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Pan Paweł Sanecki – Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Boguchwała w 2024 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 26 lutego 2024 r. na 

działalność Burmistrza Boguchwały w przedmiocie utrzymania dróg gminnych nr 

108193R oraz 108190R w miejscowości Lutoryż. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:08:34 

 

Pan Jerzy Mazur Przewodniczący Skarg Wniosków i Petycji powiedział, że Komisja po 

zapoznaniu się z pisemnymi wyjaśnieniami Pana Komendanta Straży Miejskiej w 

Boguchwale oraz Kierownika Referatu Infrastruktury   proponuję w §1 uchwały uznać skargę 

za bezzasadną. Natomiast jej wykonanie powierzyć Przewodniczącemu Rady Miejskiej. Pan 

Jerzy Mazur Przewodniczący Skarg Wniosków i Petycji powiedział, że w dniu 28.03.2024r. 

komisja podczas swojego posiedzenia zapoznała się ze skargą na działalność Burmistrza 

Boguchwały w przedmiocie utrzymania dróg gminnych oznaczonych jako droga publiczna nr 

108193R oraz 108190R w miejscowości Lutoryż.  
Pan Jerzy Mazur poinformował, że komisja na posiedzeniu dnia 28.03.2024r.  zapoznała się 

ze skargą oraz wyjaśnieniami pracowników Urzędu Miejskiego i Straży Miejskiej. Komisja 

podczas swego posiedzenia jednogłośnie uznała skargę za bezzasadną.  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 26 lutego 2024 r. na działalność Burmistrza 

Boguchwały w przedmiocie utrzymania dróg gminnych nr 108193R oraz 108190R w 

miejscowości Lutoryż. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu w ramach Europejskiego 

Funduszu Społecznego Plus, programu regionalnego Fundusze Europejskie dla 

Podkarpacia 2021-2027, Priorytet FEPK.07 Kapitał ludzki gotowy do zmian, Działanie 

FEPK.07.10 Kształtowanie kompetencji w zakresie robotyki i programowania. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:11:55 

 

Pani Ewelina Jasińska Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Boguchwała powiedziała, że  

projekt „RaP STEAM – robotyka i programowanie w szkołach podstawowych z terenu 

województwa podkarpackiego” w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla 

Podkarpacia 2021-2027, Priorytet FEPK.07 Kapitał ludzki gotowy do zmian, Działanie 

FEPK.07.10 Kształtowanie kompetencji w zakresie robotyki i programowania, Europejskiego 

Funduszu Społecznego Plus realizowany będzie przez Województwo Podkarpackie -

Podkarpacki 

Zespół Placówek Wojewódzkich w Rzeszowie w partnerstwie. 

Partnerami projektu będą: 

1) Gmina Grodzisko Dolne, 

2) Wojewódzki Dom Kultury w Rzeszowie, 

3) Politechnika Rzeszowska im. Ignacego Łukasiewicza. 

Planowany termin realizacji projektu: kwiecień 2024 r. - grudzień 2029 r. 

Projekt skierowany jest do szkół podstawowych publicznych i niepublicznych o 

uprawnieniach szkół publicznych, których siedziba znajduje się na terenie województwa 

podkarpackiego prowadzących nauczanie w klasach 4-8. 

Planowany zakres wsparcia obejmuje m.in. wyposażenie szkolnych pracowni w szkołach 

podstawowych w zestawy robotów edukacyjnych, niezbędne oprzyrządowanie techniczne 

oraz oprogramowanie, szkolenia dla kadry zarządzającej szkół i nauczycieli, zajęcia 

pozalekcyjne z robotyki z elementami programowania, zajęcia edukacyjne w Podkarpackim 

Centrum Nauki „Łukasiewicz”, obozy robotyczne dla chętnych uczniów. Wsparcie rzeczowe 

dla szkół podstawowych zostanie przekazane na rzecz szkół nieodpłatnie. Udział szkoły w 

projekcie nie wiąże się z wniesieniem wkładu w formie pieniężnej. 

 

Pani Iwona Pezdan – Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.  

 

Pan Stanisław Kruczek Członek Zarządu Województwa Podkarpackiego powiedział, że jest to 

bardzo wyjątkowy projekt i jest on potrzebny po to, aby wzbudzić u młodzieży 

zainteresowanie naukami ścisłymi.  
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie realizacji projektu w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, 

programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021-2027, Priorytet FEPK.07 

Kapitał ludzki gotowy do zmian, Działanie FEPK.07.10 Kształtowanie kompetencji w 

zakresie robotyki i programowania. 

  

Wyniki głosowania przy pomocy systemu eSesja: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Wojewoda. 

 

Radny Pan Grzegorz Wojewoda z powodu awarii sprzętu zagłosował w sposób tradycyjny – 

mówiąc „jestem za” w sprawie podjęcia uchwały w sprawie realizacji projektu w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, programu regionalnego Fundusze Europejskie dla 

Podkarpacia 2021-2027, Priorytet FEPK.07 Kapitał ludzki gotowy do zmian, Działanie 

FEPK.07.10 Kształtowanie kompetencji w zakresie robotyki i programowania. 

 

W związku z powyższym uchwała została podjęta. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z innymi gminami w zakresie 

opracowania Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Rzeszowskiego Obszaru 

Funkcjonalnego. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:20:37 

 

Pani Justyna Placha – Adamska Zastępca Burmistrza Boguchwały powiedziała, że 

przedmiotem uchwały jest wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia przez 

Gminę Boguchwała porozumienia międzygminnego z gminami wchodzącymi w skład 

Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego na rzecz sporządzenia wspólnego Planu 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego. Plan 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej ang. Sustainable Urban Mobility Plan (SUMP) 

- to strategiczny dokument stanowiący koncepcję zrównoważonego i całościowego 

planowania mobilności miejskiej kształtujący jakość życia, rozumianą jako atrakcyjność 

gospodarczą terenu, stan przestrzeni miejskiej/wiejskiej, dostępność i koszt świadczonych 

usług, sposoby i charakter przemieszczania się mieszkańców. SUMP ma za zadanie zaspokoić 

potrzeby mobilności mieszkańców, sektora przedsiębiorstw i innych interesariuszy 

Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego. 

SUMP jest strategią długoterminową, nastawioną na zapewnienie dobrego dostępu do celów 

podróży i usług, zawierającą również plan wdrożenia tych działań. Zgodnie ze stanowiskiem 

Komisji Europejskiej wyrażonym w Wytycznych „Opracowanie i wdrożenie planu 

zrównoważonej mobilności w miastach”, podstawowe cele SUMP to: 

- zapewnienie wszystkim obywatelom takich opcji transportowych, które umożliwiają dostęp 

do celów podroży i usług, 

- poprawa stanu bezpieczeństwa, 
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- przyczynianie się do redukcji zanieczyszczenia powietrza i hałasu, redukcji emisji gazów 

cieplarnianych oraz konsumpcji energii, 

- poprawa wydajności i efektywności kosztowej transportu osób i towarów, 

- pozytywny wpływ na atrakcyjność i jakość środowiska miejskiego z korzyścią dla 

mieszkańców, gospodarki oraz społeczności jako całości. 

Zgodnie z Zaleceniami Komisji (UE) 2023/550 z dnia 8 marca 2023 r. w sprawie krajowych 

programów wsparcia na rzecz planowania zrównoważonej mobilności miejskiej 

(notyfikowane jako dokument nr C (2023) 1524), to miasta są odpowiedzialne za 

opracowanie, przyjęcie i wdrożenie SUMP. Miasta muszą opracować strategie 

zintegrowanego i zrównoważonego rozwoju obszarów miejskich i zapewnić ich wdrożenie w 

całym mieście, w tym obszarach funkcjonalnych i podmiejskich. Zalecenie to jest podstawą 

do podjęcia niniejszej uchwały. Istotnym jest fakt, że dla osiągnięcia jak najlepszego efektu 

prowadzonej interwencji na poziomie poszczególnych programów preferencje w dostępie do 

finansowania otrzymują MOF (Miejskie Obszary Funkcjonalne), w których stosowane będzie 

zintegrowane podejście do działań związanych z kształtowaniem systemu transportowego 

poprzez tworzenie i realizację dokumentów spełniających ideę planów zrównoważonej 

mobilności miejskiej (SUMP). Porozumienie zawarte na podstawie niniejszej uchwały określi 

zasady współpracy pomiędzy gminami wchodzącymi w skład Rzeszowskiego Obszaru 

Funkcjonalnego. 

 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie współdziałania z innymi gminami w zakresie opracowania Planu 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska. 

PRZECIW (1) 

Antoni Ziobro. 

  

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia mieszkania chronionego 

wspieranego w mieszkanie wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w tym mieszkaniu. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:24:10 



Strona 20 z 26 

 

 

Uchwałę referowała Pani Gabriela Gajdek – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Boguchwale, poprosiła Radę Miejską o przyjęcie autopoprawek: 

 

Autopoprawka nr 1 do projektu uchwały w sprawie przekształcenia mieszkania 

chronionego wspieranego w mieszkanie wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu. 

 

Dokonuje się zmiany w w/w projekcie uchwały polegającej na:  

1) § 1 dodaje się słowa po przecinku w mieszkanie wspomagane.  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 1 do projektu uchwały w sprawie przekształcenia mieszkania chronionego wspieranego w 

mieszkanie wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym 

mieszkaniu. 

 

Wyniki głosowania przy pomocy systemu eSesja: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Wojewoda. 

 

Radny Pan Grzegorz Wojewoda z powodu awarii sprzętu zagłosował w sposób tradycyjny – 

mówiąc „jestem za” w sprawie autopoprawki nr 1 do projektu uchwały w sprawie 

przekształcenia mieszkania chronionego wspieranego w mieszkanie wspomagane oraz 

określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu. 

 
W związku z powyższym autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 2 do projektu uchwały w sprawie przekształcenia mieszkania 

chronionego wspieranego w mieszkanie wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu. 

Dodaje się § 2 „Mieszkanie wspomagane prowadzone jest przez Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Boguchwale 

3) pozostałe paragrafy projektu uchwały zmienią numerację, ale treść pozostają bez zmian. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 2 do projektu uchwały w sprawie przekształcenia mieszkania chronionego wspieranego w 

mieszkanie wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym 

mieszkaniu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

Pani Gabriela Gajdek – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boguchwale 

powiedziała, że ustawa z dnia 28 lipca 2023 r. o zmianie ustawy o pomocy społecznej oraz 

niektórych innych ustaw, zobowiązuje podmioty prowadzące mieszkania chronione do 

przekształcenia ich w mieszkania treningowe lub mieszkania wspomagane. Funkcjonujące na 

obszarze Gminy Boguchwała mieszkanie chronione wspierane znajduje się w budynku Klubu 

Integracji Społecznej w Niechobrzu. Mieszkanie to spełnia warunki przekształcenia w 

mieszkanie wspomagane. Zatem proponuje się przekształcenie dotychczasowego mieszkania 

chronionego wspieranego w budynku Klubu Integracji Społecznej w Niechobrzu w 

mieszkanie wspomagane. Nadto, w załączniku do Uchwały ustala się zasady odpłatności 

miesięcznej dla mieszkańca za pobyt w mieszkaniu wspomaganym. Przy ustalaniu 

odpłatności stosowane jest kryterium dochodowe wynikające z art. 8 ust. 1 ustawy z dnia 12 

marca 2004 r. o pomocy społecznej. Kryterium dochodowe osoby samotnie gospodarującej 

wynosi 776 zł, natomiast kryterium dochodowe na osobę w rodzinie wynosi 600 zł. W 

związku z przekształceniem dotychczasowego mieszkania chronionego wspieranego w 

mieszkanie wspomagane istnieje również konieczność uchylenia dotychczasowej uchwały Nr 

LII.681.2018 Rady Miejskiej w Boguchwale z dnia 22 marca 2018 r. w sprawie 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym. 

Pani Iwona Pezdan – Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przekształcenia mieszkania chronionego wspieranego w mieszkanie 

wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.13. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2023 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:27:55 

Pani Gabriela Gajdek – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boguchwale 

przedstawiła Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2023 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego 

poinformowała, iż Komisja przyjęła sprawozdanie. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie Sprawozdanie z 

realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 
Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Ad.14. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej za 2023 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:32:10 

 

Pani Gabriela Gajdek – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boguchwale 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej za 2023 rok. 
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Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego 

poinformowała, iż Komisja przyjęła sprawozdanie. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.  

Radny Pan Dominik Maziarz zapytał czy udało się znaleźć rodzinę wspomagającą. 

Pani Gabriela Gajdek – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boguchwale 

odpowiedziała, że nie udało się znaleźć żadnej rodziny wspomagającej. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie Sprawozdanie z 

realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 

 
Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Ad.15. Sprawozdanie z działalności MOPS oraz potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:36:24 

 

Pani Gabriela Gajdek – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boguchwale 

przedstawiła sprawozdanie z działalności MOPS oraz potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego 

poinformowała, iż Komisja przyjęła sprawozdanie. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie Sprawozdanie z 

działalności MOPS oraz potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-

Giergielewicz, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy 

Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, 

Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta 

Zielińska, Antoni Ziobro. 
 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej powitał i udzielił głosu Panu 

Mariuszowi Gajdek Prezesowi Oddziału Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Boguchwale.  

 

Pan Mariusz Gajdek Prezes Oddziału Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Boguchwale 

podziękował Panu Burmistrzowi Boguchwały Wiesław Kąkol i Radzie Miejskiej na czele z 

Panem Przewodniczącym Piotrem Pustelnym za ostatnie 5 lat współpracy, i pomoc w 

dofinansowaniu zakupu trzech samochodów ratowniczych i gaśniczych OSP Niechobrz, 

Boguchwała i Racławówka. Dzięki temu mogliśmy przekazać nasze używane samochody dla 

OSP Niechobrz i Mogielnica. Podziękował za wybudowanie remizy OSP Zarzecze oraz za 

rozbudowy i remonty innych naszych strażnic i pozyskiwanie krajowych i unijnych funduszy 

oraz podniesienie ekwiwalentu strażakom. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził przerwę w obradach. 
 

Ad.16. Raport z wykonania w danym roku Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i efektów 

jego realizacji. 

Czas rozpoczęcia punktu: 03:21:47 

Pani Justyna Placha – Adamska Zastępca Burmistrza Boguchwały przedstawiła Raport z 

wykonania w danym roku Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego realizacji. 

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Raport stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.17. Informacja o funkcjonowaniu placówek zdrowia na terenie gminy. 

Czas rozpoczęcia punktu: 03:30:35 

 

Pani Justyna Placha – Adamska Zastępca Burmistrza Boguchwały przedstawiła informacja o 

funkcjonowaniu placówek zdrowia na terenie gminy. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 
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Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.18. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 03:34:01 

Pan Dariusz Weremiński Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowania przedstawił 

informację na temat zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.19. Informacja Przewodniczącego Rady. 

Czas rozpoczęcia punktu: 03:36:19 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za dotychczasową 

współpracę. Szczególne podziękowania skierował w stronę Radnych, którzy zakończyli swoją 

kadencje jak również całej władzy Gminy Boguchwała, pracownikom Urzędu Miejskiego, 

obsłudze prawnej, pracownikom Biura Rady.  

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu całej Rady skierował 

podziękowania i gratulacje Panu Burmistrzowi Wiesławowi Kąkolowi za wyróżnienie i 

otrzymanie tytułu Najlepszego Burmistrza Województwa Podkarpackiego kadencji 2018 – 

2024, oraz nagrody specjalnej, którą zdobyła nasza Gmina Boguchwała za „Dobre miejsce do 

zamieszkania”. Pan Przewodniczący wręczył całej władzy Gminy Boguchwała pamiątkowe 

statuetki. 
 

W związku z kończącą się VIII kadencją Rady Miejskiej w Boguchwale, Pan Wiesław Kąkol 

Burmistrz Boguchwały, podziękował Przewodniczącemu Rady oraz wszystkim Radnym za 

współpracę. Wspólnie z Przewodniczącym Rady złożył Radnym życzenia pomyślności oraz 

sukcesów w realizacji własnych planów wręczając pamiątkowy list i książki. 

 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

Szczególne podziękowania skierował Panu Burmistrzowi za dobrą współpracę i rzetelną 

obsługę udzielaną Radnym w celu wypełnienia ich ustawowych obowiązków. Wyrazy 

uznania skierował do Przewodniczącego Rady i wszystkich Radnych. Podziękował również 

byłej Pani Wojewodzie i Panu Marszałkowi, byłemu Panu Staroście Rzeszowskiemu, 

Radnym Powiatowym, Przewodniczącym Zarządu Osiedli, Sołtysom, Dyrektorom Szkół i 

Przedszkoli, Prezesom Spółek, Ochotniczej Straży Pożarnej, Kołom gospodyń wiejskich, 

księżom i proboszczom. Życzył owocnej pracy Radnym, którzy podejmą wyzwanie i będą 

kontynuować pracę na rzecz samorządu.   

 

Radna Pani Alina Pociask powiedziała, że przychyla się do wszystkich podziękowań, które 

pan Radny Tadeusz Kalandyk powiedział, jak również chciała podziękować swoim 

wyborcom za obdarzenie ją przez ostatnie cztery kadencje zaufaniem.  

 

Radny Pan Jerzy Mazur również podziękował za współpracę Burmistrzowi Panu Wiesławowi 

Kąkolowi. Podziękował również wszystkim radnym. 
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Radny Pan Paweł Sanecki również podziękował za współpracę wszystkim radnym i 

pogratulował Panu Burmistrzowi. Powiedział, że gmina Boguchwała jest pokazywana jako 

wzór. 

 

Radna Pani Agnieszka Siorek powiedziała, że chciałaby podziękować za ten czas 5,5 roku 

kadencji.  

 

Ad.20. Zamknięcie obrad. 

Czas rozpoczęcia punktu: 04:39:09 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad, zamknął LXX Sesję Rady Miejskiej w Boguchwale. 

Obrady trwały od godz. 09:00 do godz. 13:35. 

 

Na LXX sesji Rady Miejskiej w Boguchwale w dniu 28 marca 2024 roku podjęto następujące 

uchwały: 

1. Uchwała LXX.763.2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2024 

rok. 

2. Uchwała LXX.764.2024 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

3. Uchwała LXX.765.2024 w sprawie nabycia na rzecz Gminy Boguchwała 

nieruchomości oznaczonej jako działka nr 809/4 położonej w Nosówce. 

4. Uchwała LXX.766.2024 w sprawie oddania w trwały zarząd na czas nieoznaczony 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Boguchwała. 

5. Uchwała LXX.767.2024 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Boguchwała 

w 2024 roku. 

6. Uchwała LXX.768.2024 w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 26 lutego 2024 r. na 

działalność Burmistrza Boguchwały w przedmiocie utrzymania dróg gminnych nr 

108193R oraz 108190R w miejscowości Lutoryż. 

7. Uchwała LXX.769.2024 w sprawie realizacji projektu w ramach Europejskiego 

Funduszu Społecznego Plus, programu regionalnego Fundusze Europejskie dla 

Podkarpacia 2021-2027, Priorytet FEPK.07 Kapitał ludzki gotowy do zmian, 

Działanie FEPK.07.10 Kształtowanie kompetencji w zakresie robotyki i 

programowania. 

8. Uchwała LXX.770.2024 w sprawie współdziałania z innymi gminami w zakresie 

opracowania Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Rzeszowskiego Obszaru 

Funkcjonalnego. 

9. Uchwała LXX.771.2024 w sprawie przekształcenia mieszkania chronionego 

wspieranego w mieszkanie wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w tym mieszkaniu. 

 

Protokół sporządziła:  

J.Pietrzyk 


